

One copy per
staff member

3 August 1981

GATT Office Circular No. 250

I wish to announce the appointment of Mr. Cyril JOHNSON as Chief of Personnel. Mr. Johnson is a British national born in 1929. After ten years of service with the Board of Trade, Mr. Johnson joined the International Labour Office in 1956 where he was initially working as Statistical Officer. From 1971 he has discharged a variety of personnel management functions at headquarters and at the ILO Turin Centre, since 1976 as Senior Personnel Officer. Mr. Johnson's appointment will take effect from 1 October 1981.

He will succeed Mr. Yves OGAARD who will retire as from the same date.

A. Dunkel
Director-General

Un exemplaire à chaque
membre du personnel

Circulaire intérieure du GATT No. 250

J'ai le plaisir d'annoncer la nomination de M. Cyril JOHNSON au poste de Chef du Personnel. M. Johnson, qui est de nationalité britannique, est né en 1929. Après dix années de service au Board of Trade (Office du commerce britannique), il est entré au Bureau international du travail en 1956, où il a débuté comme statisticien. A partir de 1971, il s'est vu confier diverses responsabilités en matière d'administration du personnel, au Siège et au Centre de perfectionnement de Turin; depuis 1976, il assumait ces fonctions en qualité d'Administrateur du personnel principal. La nomination de M. Johnson prendra effet à compter du 1er octobre 1981.

Il succédera à M. Yves OGAARD qui prendra sa retraite à cette même date.

A. Dunkel
Directeur général